
Technische vragen jaarstukken 2023 
Nr Pagina Partij Programma Onderwerp Type Vraag 

Vraag In de Jaarstukken 2023 wordt op pagina 16 gesteld dat de gemeente vanuit het Rijk compensatie krijgt 
voor zowel opvang Oekraïners als voor de crisisopvang van asielzoekers. Alle kosten die gemoeid zijn 
met de crisisnoodopvang worden volledig vergoed 
1.  Waarom is er dan een reserve Ontheemden nodig? 
2.  Welke kosten worden voorzien daaruit te worden betaald?  
3.  Wat wordt bedoeld met de opmerking in de nota reserves en voorzieningen (pag. 26) dat het doel 

van de reserve verbreed zal worden? Welke extra taken of doelgroepen of activiteiten zijn er in 
beeld? 

4. Wat is de achterliggende calculatie die bepaald heeft dat de reserve een omvang van € 2,5 miljoen 
moet hebben 

1 16 PVDA 01 De Wolden 
een veilig thuis 

Opvang Oekraïne  

Antwoord 1. De raad heeft hiertoe besloten bij het vaststellen van de jaarrekening 2022. De 
bestemmingsreserve is bedoeld voor de nog te maken kosten voor opvang en huisvesting van 
ontheemden (Oekraïners, vluchtelingen en statushouders) 

2. Zie antwoord bij vraag 1 
3. Hiervoor is een raadsvoorstel in voorbereiding.  
4. Er ligt geen berekening ten grondslag aan het bedrag. Dit betreft een ruwe inschatting van de nog 

te maken kosten. 
Vraag Waarom/waardoor zijn de CDOKE middelen van € 475k niet ingezet; evenals de middelen voor 

capaciteit klimaat- en energiebeleid waardoor er € 401k overblijft. Waarom blijft dit bedrag niet binnen 
het programma milieubeheer, maar gaat het naar de algemene middelen?  

2 160 PVDA 03 Wonen en 
Duurzaam 

CDOK middelen 

Antwoord De CDOKE-gelden zijn overgeheveld naar 2024 waardoor we in 2024 deze middelen weer beschikbaar 
hebben voor milieubeheer. 

Vraag Waarom hebben we geen bijdrage ontvangen voor het omgevingsplan?  3 161 PVDA 03 Wonen en 
Duurzaam 

Omgevingsplan 
Antwoord We hebben in eerste instantie rekening gehouden met een bedrag van € 440.000. We hebben echter € 

304.231 ontvangen. Dit bedrag is bedoeld voor het Omgevingsplan en de Omgevingswet. 
 
De € 440.000 hadden we begroot op taakveld 740, terwijl de € 304.231 hebben geboekt op taakveld 
070. Dit leidt daardoor op taakveld 740 tot een nadeel van € 440.000. 

Vraag Zijn deze ingehuurd voor woningbouwversnelling of betrof dit inhuur van adviesbureaus voor andere 
onderwerpen? 

4 162 PVDA 03 Wonen en 
Duurzaam 

Inhuur adviesbureaus 

Antwoord De adviesbureaus zijn ingehuurd voor complexe vraagstukken, om de woningbouw te kunnen 
versnellen. Dit valt onder programmalijn 3 van het Programmaplan Woningbouwimpuls.  

  



Vraag Aan hoeveel personen is er energietoeslag uitgekeerd? Wat is de calculatie onder de bedragen van € 
1.7 mln resp. € 1.496 miljoen.  Welke doelgroepen anders dan bijstandsrechtigden hebben hier een 
beroep op gedaan/kwamen voor deze ondersteuning in aanmerking?  

5 166 PVDA 05 Solide basis 
voor De 
Wolden 

Inkomensregeling 

Antwoord Aantal personen: 872 
 
Berekening bedragen € 1.7 mln en € 1.496 mln: De € 1,7 mln bestaat uit 1,496 mln bijzondere bijstand 
plus € 209.000 uitkeringen loonkostensubsidie. 
De calculatie van de € 1,496 mln is als volgt: De uitgaven voor energietoeslag zijn in 2023 € 856.000 
(waarvan € 252.000 betrekking heeft op het jaar 2022). Het restant is overgeheveld door middel van de 
decemberbijstelling naar 2024. Het lijkt nu een nadeel maar aan de batenkant bij de algemene 
dekkingsmiddelen is er sprake van een voordeel. Hierdoor is dit per saldo €0. 
 
Doelgroep: voor alle inwoners met een inkomen tot 130% van de bijstandsnorm. 

Vraag Moeten lasten zijn €200k hoger, niet zijn € 200k lager?  6 172 PVDA 07 Sociaal Wijkteams 
Antwoord Het betreft inderdaad een voordeel van €200.000 en niet een nadeel van €200.000. Dit is tekstueel 

verkeerd opgenomen. Totaal begroot op taakveld 620 was €1.910.000, de totale uitgaven in 2023 
waren €1.710.000. Zie ook de tabel op pagina 170 

 Vraag Waarom landen de kosten voor energieverbruik bij de gemeente, dit valt toch onder de begroting van 
de onderwijs stichting?  

7 177 PVDA 09 Cultuur Onderwijshuisvesting 

Antwoord  Bij de MFA's in onze gemeente schieten wij de kosten voor energieverbruik van de gebruikers voor. 
Deze voorschotten worden vervolgens in rekening gebracht bij deze gebruikers. Per saldo heeft dit 
geen invloed op het resultaat. Zie ook de toelichting onderaan pagina 177 en bovenaan pagina 178.  
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